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PROTOKÓŁ NR XLVIII/22 
z obrad XLVIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, która odbyła się w dniu 28 września 2022 r. 

w sali konferencyjnej Urzędu Miasta Grajewo pod przewodnictwem Pani Haliny Muryjas-Rząsy – 

Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo. 

 

 Stan liczbowy radnych – 21 

 Radnych obecnych na Sesji – 21 

 Sesję rozpoczęto o godz. 12.00 

 Sesję zakończono o godz.13.50 

 Sesja nagrywana w wersji audio-video 

 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Babul Tomasz 

2. Chrzanowska Aneta Ewa 

3. Ciechanowicz Andrzej 

4. Curyło Grzegorz Robert 

5. Dembiński Wiesław Janusz 

6. Jagielska Henryka 

7. Ksepko-Kurkowska Julia Klaudia 

8. Muryjas-Rząsa Halina 

9. Nietupska Elżbieta 

10. Niewiarowski Andrzej 

11. Obrycki Paweł 

12. Opara Anna 

13. Paszkowski Piotr 

14. Purwin Daniel 

15. Purzeczko Krzysztof 

16. Siejda Tomasz 

17. Siwik-Karwowska Agnieszka 

18. Skawski Arkadiusz Zbigniew 

19. Stefańska Monika 

20. Wielgat Mariusz 

21. Zalewski Paweł Filip 

 

Lista obecności stanowi Załącznik nr 1 do Protokołu. 

 

W obradach uczestniczyły inne osoby zgodnie z listą obecności, która stanowi Załącznik nr 2                 

do Protokołu. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XLVIII Sesji Rady Miasta i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie Burmistrza z działalności międzysesyjnej oraz informacje na temat realizacji 

uchwał. 

4. Informacja na temat wykonania budżetu miasta za I półrocze 2022 r. oraz informacja na temat 

sytuacji finansowej miasta, realizacji zobowiązań wynikających z kredytów i pożyczek oraz 

umorzeń podatków w II kwartale 2022 r. 

5. Informacja o stanie realizacji zadań inwestycyjnych po dwóch kwartałach 2022 r. 

6. Informacja na temat gospodarki odpadami komunalnymi w I półroczu 2022 r. 

7. Informacja dotycząca utrzymania parków miejskich. 
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8. Informacja dotycząca czystości i porządku w mieście. 

9. Informacja na temat kosztów oświetlenia ulicznego miasta w 2021 r. i I półroczu 2022 r. 

10. Informacja na temat termomodernizacji miejskich budynków oświatowych i komunalnego 

zasobu mieszkaniowego. 

11. Informacja o kosztach i przebiegu „Dni Grajewa2022”. 

12. Informacja o formach wspierania rozwoju uczniów zdolnych – stypendia, nagrody sportowe 

i artystyczne. 

13. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych 

dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków częściowego lub 

całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania; 

b) wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w użytkowanie; 

c) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów 

specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych; 

d) utworzenia związku powiatowo-gminnego pod nazwą Związek Powiatowo-Gminny 

„Łomżyńskie Forum Samorządowe”; 

e) przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-Gminnego „Łomżyńskie Forum Samorządowe”; 

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2022 r.; 

g) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2022-2033. 

14. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje. 

15. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta z działalności międzysesyjnej. 

16. Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Miasta Grajewo. 

17. Sprawy różne. 

18. Zamknięcie XLVIII Sesji Rady Miasta. 

ad 1. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia XLVIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta Grajewo, wypowiadając zdanie: 

„Otwieram XLVIII zwyczajną Sesję Rady Miasta Grajewo”. Po sprawdzeniu kworum stwierdziła, że 

na 21 radnych obecnego składu Rady w obradach aktualnie bierze udział 21 radnych, co stanowi 

kworum i wystarczy do podjęcia prawomocnych uchwał.  

ad 2. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Przedstawiła porządek obrad XLVIII zwyczajnej Sesji Rady Miasta, który stanowi Załącznik nr 3 

do Protokołu i zapytała, czy będą do niego jakieś uwagi bądź wnioski. Wobec ich braku przeszła 

do jego realizacji.  

ad 3. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Zgodnie z porządkiem obrad zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie sprawozdania 

z działalności w okresie międzysesyjnym. Poinformowała, że w dyspozycji Państwa Radnych są 

informacje na temat realizacji uchwał Rady Miasta Grajewo, które zostały podjęte podczas XLV 

i XLVI Sesji Rady Miasta, stąd też ich przedstawianie wydaje się zbędne /Informacje stanowią 

Załącznik nr 4 do Protokołu/. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przedstawił sprawozdanie Burmistrza Miasta Grajewo z kierowania bieżącymi sprawami miasta oraz 

z odbytych spotkań, wyjazdów służbowych, działań wielokierunkowych, tj. reprezentowania miasta 

Grajewo na zewnątrz. Przedstawił również sprawozdanie z podpisanych Zarządzeń Burmistrza jako 

organu wykonawczego miasta w okresie od poprzedniej zwyczajnej sesji Rady Miasta, tj. od dnia             

31 sierpnia 2022 roku do dnia dzisiejszego /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 5 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta  

Wobec braku pytań zwróciła się do Rady Miasta o przyjęcie sprawozdania Burmistrza Miasta 
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z działalności międzysesyjnej oraz informacji z realizacji uchwał podjętych na XLV i XLVI Sesji 

Rady Miasta – w drodze głosowania. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Burmistrza Miasta 

z działalności międzysesyjnej, w tym z podpisanych zarządzeń w okresie międzysesyjnym, 

tj. od dnia 31 sierpnia 2022 roku do dnia dzisiejszego oraz informacje z realizacji uchwał 

podjętych na XLV i XLVI Sesji Rady Miasta. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 6 do Protokołu. 

 

ad 4. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat wykonania budżetu miasta za I półrocze 2022 r. oraz 

informacji na temat sytuacji finansowej miasta, realizacji zobowiązań wynikających z kredytów 

i pożyczek oraz umorzeń podatków w II kwartale 2022 r. /Załączniki nr 7 i 8 do Protokołu/. 

Poinformowała, że wykonanie budżetu zostało pozytywnie zaopiniowane przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Białymstoku /Załącznik nr 9 do Protokołu/. Zwróciła się z prośbą 

do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowe informacje /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację na temat wykonania budżetu 

miasta za I półrocze 2022 r. oraz informację na temat sytuacji finansowej miasta, realizacji 

zobowiązań wynikających z kredytów i pożyczek oraz umorzeń podatków w II kwartale 

2022 r. 

Głosowanie: 18 głosów za, 1 przeciw, 2 wstrzymujące się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 11 do Protokołu. 

ad 5. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o stanie realizacji zadań inwestycyjnych po dwóch kwartałach 

2022 r. /Załącznik nr 12 do Protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zapytał, kiedy planowany jest finał realizacji inwestycji budowy tężni solankowej. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że jest to termin 60 dni od momentu podpisania umowy z wykonawcą. 

Pan Paweł Zalewski – Radny Miasta 

Zasugerował, by do publicznej wiadomości podać harmonogram budowy ulic w Grajewie.  

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Przychylił się do powyższej sugestii. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych pytań zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 
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Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację o stanie realizacji 

zadań inwestycyjnych po dwóch kwartałach 2022 r. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 13 do Protokołu. 

ad 6. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat gospodarki odpadami komunalnymi w I półroczu 

2022 r. /Załącznik nr 14 do Protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego 

posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat gospodarki 

odpadami komunalnymi w I półroczu 2022 r. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 15 do Protokołu. 

ad 7. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat utrzymania parków miejskich /Załącznik nr 16 

do Protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację na temat utrzymania parków 

miejskich. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 17 do Protokołu. 

ad 8. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat czystości i porządku w mieście /Załącznik nr 18 

do Protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat czystości 

i porządku w mieście. 
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Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 19 do Protokołu. 

ad 9. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat kosztów oświetlenia ulicznego miasta w 2021 r. 

i I półroczu 2022 r. /Załącznik nr 20 do Protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego 

wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej 

sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację na temat kosztów 

oświetlenia ulicznego miasta w 2021 r. i I półroczu 2022 r. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 21 do Protokołu. 

ad 10. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji na temat termomodernizacji miejskich budynków 

oświatowych i komunalnego zasobu mieszkaniowego /Załącznik nr 22 do Protokołu/. Zwróciła się 

z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie 

opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zarządziła głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację na temat termomodernizacji 

miejskich budynków oświatowych i komunalnego zasobu mieszkaniowego. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 2 wstrzymujące się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 23 do Protokołu. 

ad 11. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o kosztach i przebiegu „Dni Grajewa2022” /Załącznik nr 24 

do Protokołu/. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji 

Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 20 radnych), zarządziła 

głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym przyjęła informację o kosztach i przebiegu „Dni 
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Grajewa 2022”. 

Głosowanie: 19 głosów za, 0 przeciw, 1 wstrzymujący się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 25 do Protokołu. 

ad 12. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący informacji o formach wspierania rozwoju uczniów zdolnych – stypendia, 

nagrody sportowe i artystyczne /Załącznik nr 26 do Protokołu/. Zwróciła się z prośbą do 

Przewodniczącego wspólnego posiedzenia stałych Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii                

w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotową informację /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 21 radnych), zarządziła 

głosowanie nad przyjęciem informacji. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła informację o formach wspierania 

rozwoju uczniów zdolnych – stypendia, nagrody sportowe i artystyczne. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 27 do Protokołu. 

ad 13. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Dokonała otwarcia punktu 13. porządku obrad, dotyczącego podjęcia pakietu uchwał. 

ad 13a 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie określenia szczegółowych 

warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, 

z wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich 

pobierania. Zwróciła się do Przewodniczącego obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVIII/373/22 

w sprawie określenia szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi 

opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych usług 

opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi oraz szczegółowych warunków 

częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 28 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 29 do Protokołu. 



8/12 

ad 13b 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

nieruchomości w użytkowanie. Zwróciła się do Przewodniczącego obrad wspólnego posiedzenia 

Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła Uchwałę Nr XLVIII/374/22 w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie nieruchomości w użytkowanie. 

Głosowanie: 17 głosów za, 0 przeciw, 4 wstrzymujące się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 30 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 31 do Protokołu. 

Następnie zarządziła 15 minut przerwy. Po przerwie wznowiła obrady. 

ad 13c 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie określenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, 

logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców zawodowych. Zwróciła się do Przewodniczącego 

obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej 

sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 18 radnych), zarządziła 

głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XLVIII/375/22 w 

sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów pedagogicznych, doradców 

zawodowych. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 32 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 33 do Protokołu. 

ad 13d 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie utworzenia związku powiatowo-

gminnego pod nazwą Związek Powiatowo-Gminny „Łomżyńskie Forum Samorządowe”. Zwróciła 

się do Przewodniczącego obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii 

w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 
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Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zapytał, czy miasto już od jakiegoś czasu nie funkcjonuje w tym związku. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że do tej pory było to stowarzyszenie, a członkowie zarządu ponoszą odpowiedzialność 

własnym majątkiem. Zapadła taka decyzja, aby stowarzyszenie przekształcić w związek powiatowo-

gminny. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zapytał o zapis w statucie o prowadzeniu przez związek działalności gospodarczej. Powiedział, 

że zgodnie z przepisami prawa organy administracji publicznej nie mogą prowadzić takiej 

działalności. Dodał, że w takim przypadku Burmistrz nie będzie mógł zasiadać w zarządzie. 

Zaznaczył również, że miasto Grajewo jest jedynym samorządem w związku z powiatu grajewskiego. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że nie wszyscy samorządowcy chcą brać udział w związku, bo wiąże się to z wieloma 

obowiązkami. Dodał, że statut dopuszcza prowadzenie działalności gospodarczej przez związek, 

który może ją wykonywać przez spółkę, a to już nie wyklucza prac w zarządzie. 

Pan Paweł Zalewski – Radny Miasta 

Zapytał o wysokość składki członkowskiej. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że dotychczas rocznie miasto wpłacało 2500 zł. Dodał, że nie wie, jak to będzie 

wyglądało w przyszłości. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych pytań, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 20 radnych), 

zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła Uchwałę Nr XLVIII/376/22 w sprawie 

utworzenia związku powiatowo-gminnego pod nazwą Związek Powiatowo-Gminny 

„Łomżyńskie Forum Samorządowe”. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 5 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 34 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 35 do Protokołu. 

ad 13e 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie przyjęcia Statutu Związku 

Powiatowo-Gminnego „Łomżyńskie Forum Samorządowe”. Zwróciła się do Przewodniczącego 

obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej 

sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku pytań zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła Uchwałę Nr XLVIII/377/22 w sprawie przyjęcia 

Statutu Związku Powiatowo-Gminnego „Łomżyńskie Forum Samorządowe”. 

Głosowanie: 15 głosów za, 0 przeciw, 5 wstrzymujących się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 36 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 37 do Protokołu. 
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ad 13f 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo 

na 2022 r. Zwróciła się do Przewodniczącego obrad wspólnego posiedzenia Komisji Rady Miasta 

o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych pytań, po sprawdzeniu kworum (w sali obrad znajdowało się 21 radnych), 

zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła Uchwałę Nr XLVIII/378/22 w sprawie zmian             

w budżecie miasta Grajewo na 2022 r. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 38 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 39 do Protokołu. 

ad 13g 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Procedurze uchwałodawczej poddała projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2022-2033. Zwróciła się do Przewodniczącego obrad wspólnego 

posiedzenia Komisji Rady Miasta o przedstawienie opinii w przedmiotowej sprawie. 

Pan Andrzej Niewiarowski – Przewodniczący Komisji Budżetu 

Poinformował, że Komisje na wspólnym posiedzeniu w dniu 28 września 2022 r. pozytywnie 

zaopiniowały przedmiotowy projekt uchwały /Opinia Komisji stanowi Załącznik nr 10 

do Protokołu/. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wobec braku innych pytań zarządziła głosowanie nad podjęciem uchwały. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym podjęła Uchwałę Nr XLVIII/379/22 w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2022-2033. 

Głosowanie: 18 głosów za, 0 przeciw, 3 wstrzymujące się 

 

Uchwała stanowi Załącznik nr 40 do Protokołu. Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik 

nr 41 do Protokołu. 

ad 14. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła punkt dotyczący odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski – poinformowała 

o interpelacjach i  wnioskach, które wpłynęły w okresie międzysesyjnym oraz odpowiedziach na nie. 

/Wykaz stanowi Załącznik nr 42 do Protokołu/. Wobec braku pytań, uznała ten punkt porządku 

obrad za zrealizowany. 

ad 15. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek obrad, przedstawiła sprawozdanie Przewodniczącej Rady Miasta Grajewo 

z działalności w okresie międzysesyjnym /Sprawozdanie stanowi Załącznik nr 43 do Protokołu/ 

w zakresie: 

a) organizowania i przewodniczenia pracom Rady Miasta; 

b) kontaktu z mieszkańcami Grajewa; 

c) reprezentowania Rady Miasta na zewnątrz. 
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Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby zabrać głos w kwestii przedstawionego 

sprawozdania. Wobec braku zgłoszeń poddała sprawozdanie pod głosowanie. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Przewodniczącej 

Rady Miasta Grajewo z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 44 do Protokołu. 

ad 16. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Wypełniając porządek posiedzenia, przyjęciu poddała protokół z XLVII Sesji Rady Miasta, 

który był wyłożony w Biurze Rady Miasta, udostępniony wraz z materiałami na sesję, a obecnie 

znajduje się w sali obrad. Następnie zwróciła się z zapytaniem, czy ktoś chciałby wnieść uwagi 

lub zgłosić wnioski do treści protokołu. Wobec braku zgłoszeń zarządziła głosowanie nad jego 

przyjęciem. 

 

Rada Miasta w głosowaniu imiennym jednogłośnie przyjęła Protokół Nr XLVII/22  z obrad 

XLVII zwyczajnej Sesji Rady Miasta z dnia 31 sierpnia 2022 roku – bez wprowadzania zmian                 

w jego treści. 

Głosowanie: 21 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymujących się 

 

Wykaz głosowania imiennego stanowi Załącznik nr 45 do Protokołu. 

ad 17. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

Otworzyła realizację punktu: „Sprawy różne”. Poinformowała o piśmie Prezesa Ochotniczej Straży 

Pożarnej w Grajewie do Komendanta Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Grajewie 

w sprawie przekazania placu na potrzeby OSP w Grajewie /Załącznik nr 46 do Protokołu/. 

Pan Arkadiusz Skawski – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Zapytał, czy w związku z potrzebą oszczędności energii elektrycznej murale w mieście muszą być 

oświetlone oraz czy na odcinkach mało uczęszczanych muszą być włączone wszystkie lampy. 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że staramy się oszczędzać energię w naszych jednostkach. Cały czas także szukamy 

miejsc i analizujemy, gdzie możemy ograniczać zużycie energii. Dodał, że są w miejsca, jak np. drogi 

krajowe, gdzie miasto nie może wyłączać lamp. Podziękował za sugestie w interpelacji i obiecał, 

że pochyli się nad nimi. 

Pani Henryka Jagielska – Zastępca Przewodniczącej Komisji Spraw Społecznych 

Zapytała, kiedy będą budowane garaże na os. Południe (teren kupiony przez prywatną osobę). 

Pan Dariusz Latarowski – Burmistrz Miasta 

Powiedział, że nie ma wiedzy na temat ewentualnego rozpoczęcia inwestycji. 

Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z brakiem innych zgłoszeń do dyskusji, uznała ten punkt porządku za zrealizowany. 

ad 18. 
Pani Halina Muryjas-Rząsa – Przewodnicząca Rady Miasta 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad o godz. 13.50 zamknęła XLVIII Sesję Rady Miasta 

Grajewo, wypowiadając następujące słowa: „Zamykam XLVIII zwyczajną Sesję Rady Miasta 

Grajewo”. 
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Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokolant 

 

 

Karol Rutkowski 

Przewodnicząca Rady Miasta 

 

 

 mgr Halina Muryjas-Rząsa 

 

 

Załączniki znajdują się do wglądu w Biurze Rady Miasta Grajewo. 

Retransmisja obrad dostępna pod adresem: 

 

http://bip.um.grajewo.pl/rada_miasta_grajewo/transmisje_z_sesji_rady_miasta/ 

 


